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Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 18-12-2023 in het Ge@j te Rockanje   
 
Aanwezig: Ferry den Hoed (voorzi4er), René van de Hoek (secretaris), Frits van Luxemburg (lid),  
Betsy Gouman (lid), Leen Klok (lid), Nely van de Kolk (notulist) en Frank van Rongen (lid) 
 
Afwezig met kennisgeving: Jan Hoogstad (penningmeester) en Maarten-Jan de Koning (lid)  
 
1.Opening  
Ferry opent de vergadering om 20:00 uur en verwelkomt Frank van Rongen als nieuw lid van de 
Dorpsraad. 
Frank stelt zich voor en vertelt, dat hij illustrator is. Hij wordt door b.v. gemeenten, bedrijven 
gevraagd om bij ontwikkelingen, fusies, vergaderingen de emoRes en/of pijnpunten in beeld te 
brengen.   
 
2a. Vaststellen verslag van de bijeenkomst van 15 november 2023 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2b. Ac@epuntenlijst  
De acRepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld: 
Punt 92: Leen en Ferry waren bij de bijeenkomst van de focusgroep kustverzanding op 14 december 
aanwezig. Zij doen verslag. 
Alle iniRaReven zijn op papier gezet en komen in een document. De werkgroep is opgeheven en 
nadat de plannen zijn besproken met de wethouder en er een presentaRe is gegeven in de 
commissie, zal in januari nader bericht volgen. 
Punt 101: Wordt bij agendapunt 4 – bewonersbijeenkomst – behandeld 
Punt 115: Er is een aantal meldingen op Facebook en per mail binnengekomen n.a.v. de vraag om 
problemen te melden over de rolstoeltoegankelijkheid in Rockanje. De meldingen worden 
geïnventariseerd en gecontroleerd. Nely gaat een rapportje maken en René gaat de melders mailen, 
dat wij er mee aan de slag gaan. 
Punt 135: N.a.v. de brief van de heer Plooster over de kruising Hoogvlietlaan-Alardusdreef volgt een 
gesprek met de wethouder. René vraagt de heer Plooster om ons op de hoogte te houden. 
Punt 136: Er is geen gesprek geweest met de dorpsraad Oostvoorne over gezamenlijk optrekken voor 
het behoud van het badstrand van Rockanje. Eerst wordt afgewacht wat de inhoud is van het rapport 
waarin een toekomstvisie wordt geschetst. 
Punt 137: Het rapport “Delta 21” is aan een ieder doorgestuurd. Er is nu wel gehoor voor het rapport 
en er lopen afspraken bij de gemeenten en de provincie. 
Punt 138: De vraag over de rolstoeltoegankelijkheid is per nieuwsbrief en facebook uitgegaan.  
Punt 139: N.a.v. de bijeenkomst over de herinrichRng Heveringseweg, Verlengde Lodderlandsedijk, 
Boomweg en Vleerdamsedijk is een e-mail naar het waterschap gestuurd 
Punt 140: Jan en Nely hebben de Omgevingsdialoog bijgewoond. De bijeenkomst stond dit keer in het 
teken van de Omgevingswet, die op 1 januari 2024 ingaat en invloed zal hebben op de parRcipaRe 
van omwonenden. Over de vragen: Waarom en wanneer is parRcipaRe voor u belangrijk? Wat 
verwacht u van parRcipaRe? en Hoe kunnen we als bedrijfsleven parRcipaRe zo goed mogelijk 
organiseren met onze omgeving?, zijn de aanwezigen met elkaar in gesprek gegaan. 
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Punt 141: De gemeentelijke thema-avond over wonen, welzijn en zorg is niet doorgegaan 
Punt 142: Het persbericht over de wisseling van het voorzi4erschap is verzonden en op FB geplaatst 
Punt 143: Wordt bij agendapunt 6 behandeld 
 
De acRepunten 60,  101 en 115 blijven staan, de overige acRepunten zijn afgehandeld. 
 
3. Lopende zaken ter informa@e 
 
RaadsinformaRebrief jaarwisseling 2023-2024  
Dit onderwerp werd op 15 november jl. besproken in de vergadering van de dorpsraad. Er werd 
besloten om niet te reageren op het besluit van de gemeente om dit jaar geen vuurwerkvrije zones in 
te stellen. De brief was vervolgens geagendeerd voor de vergadering van 6 december jl. van de 
raadscommissie Algemene Zaken en Middelen. De burgemeester heef de argumenten voor het niet 
meer instellen van vuurwerkvrije zones duidelijk uitgelegd. Hiermee is het besluit definiRef.  

  
IniRaRefvoorstel communicaRe en samenwerking tussen gemeente en dorpsraden 
In samenwerking met andere dorps- en wijkraden is een reacRe opgesteld n.a.v. het iniRaRefvoorstel 
van ParRj Voorne aan Zee. Kern van de reacRe is dat de afspraken over communicaRe en 
samenwerking in overleg met de dorps- en wijkraden moeten worden opgesteld. Tijdens de discussie 
hierover in de raadscommissie AZM werd dat verzoek ondersteund. Het voorstel om hiervoor een 
werkgroep in te stellen bestaande uit raadsleden, leden van dorps- en wijkraden en ambtelijke 
ondersteuning, heef het echter niet gehaald.  
René heef op 6  december als coördinator overleg wijk- en dorpsraden VaZ Rjdens de 
commissievergadering van AZM gebruik gemaakt van het spreekrecht. Uiteindelijk gaat er nu toch 
een werkgroep van start, het 1e overleg is 19-12-23. De werkgroep bestaat uit René namens de 
dorpsraad Rockanje en Marco Heindijk namens de dorpsraad Oostvoorne en een aantal 
commissieleden. 

 
Plaatsen bankjes  
De volgende locaRes voor het plaatsen van een bankje zijn doorgegeven aan de gemeente:  
• In het gemeentelijk duingebied, ingang bij de parkeerplaats bij de Swinsedreef, als je daar ingaat 

en je houdt rechts het pad aan. Bankje halverwege dat lange pad zou een goed idee zijn.  
• Op het tro4oir halverwege de Dirk van Voornelaan in Rockanje – tussen dorpskern Rockanje en 

het strand/de Strandweg.  
• De speeltuinen in het Weyerland en naast de Welkomkerk in Rockanje.  
 
4. Stand van zaken Bewonersbijeenkomst  
Ferry heef contact gehad met wethouder Daan van Orselen en daar is het idee uit voortgekomen om 
het woonbedrijf een toelichRng te laten verzorgen Rjdens de bewonersbijeenkomst. Inmiddels heef 
de heer Thijs Paré zijn medewerking bevesRgd. Vanwege de agenda van de heer Paré zal de 
bewonersavond nu op 15 januari 2024 plaatsvinden. De avond wordt gehouden in het Badhotel. 
Betsy heef een voorzetje voor de flyer gemaakt. Deze wordt besproken en Betsy gaat de 
aanpassingen verwerken. Frank zal er ook nog naar kijken, voordat de flyer wordt besteld. Vanwege 
sluiRng van de repro tussen de feestdagen, zullen de flyers waarschijnlijk via internet worden besteld. 
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De flyers moeten voor 10 januari bij het Weekblad Westvoorne zi4en en er worden wat extra flyers 
besteld om uit te delen. Ook wordt er een stukje voor in het Weekblad aangeleverd. 
 
Het programma voor de bewonersavond zal er volgt uitzien: 
19:00 tot 19:30 uur:  Inloop 
19:30 tot 20:00 uur:  Opening door Ferry, daarna vertelt René iets over wat er tot nu toe door de 

Dorpsraad is gedaan, daarna voorstelronde overige leden 
20:00 tot 21:00 uur: PresentaRe door de heer Paré van het Woonbedrijf 
21:00 uur:   Pauze 
21:15 uur:  Ophalen ideeën bij de bewoners voor wat we volgend jaar gaan doen  
  
5. Concept “Wonen, Welzijn, Zorgvisie”  
Aanvankelijk was het de bedoeling dat de dorps- en wijkraden konden aanschuiven bij een 
bijeenkomst over de wonen, zorg en welzijnsvisie. Dat is niet doorgegaan. In januari volgt nog wel 
een uitnodiging voor o.a. de dorps- en wijkraden.  
De visie lijkt wat ambiReus, er is 6 jaar de Rjd om dit te realiseren. 
Wij vinden het een goed iniRaRef en posiRef, dat er echt voor de kernen wordt gegaan. Omdat er 
geen concrete acReplannen zijn, vragen wij ons wel af hoe ze dat gaan realiseren. 
Afgesproken wordt, dat René dit namens de Dorpsraad als reacRe gaat geven. 
   
6. Aula begraafplaats  
In de vorige vergadering is afgesproken een brief te schrijven naar de gemeente met het verzoek om, 
net zoals in Oostvoorne, te streven naar renovaRe van de aula op de begraafplaats in Rockanje. 
Inmiddels is duidelijk geworden dat de aula in Oostvoorne te klein is en uitgebreid moet worden. De 
aula in Rockanje is enkele jaren geleden al uitgebreid en daar is geen renovaRe nodig. Leen heef bij 
een begrafenisondernemer nagevraagd wat er in Rockanje verbeterd kan worden met dit als 
uitkomst:  
• In de aula zijn geen kopjes, glaasjes, kleedjes, koffiezetapparaat e.d. aanwezig zodat alRjd een  

cateraar moet worden ingehuurd;  
• De audioapparatuur is gedateerd. Zo kan er geen muziek worden afgespeeld met een laptop en  

moet muziek eerst op een CD worden gebrand;  
• Er is geen tv/beamer beschikbaar om filmpjes en foto's te tonen.   
  
Besloten wordt om geen brief naar de gemeente te schrijven, maar dat Leen bij mevrouw Hamstra 
gaat informeren, of er nu wel het één en ander aanwezig is. 
  
7. Toekomst stadhuis Rockanje  
In de vorige vergadering is afgesproken om sRl te staan bij de vraag welke funcRe het voormalige 
gemeentehuis in Rockanje in de toekomst zou kunnen krijgen. O.a. werd gedacht aan een funcRe als 
dorpshuis. In de eerder besproken ‘Wonen, Welzijn en Zorgvisie’ staat het volgende speerpunt: “In 
alle kernen een of meerdere laagdrempelige ontmoeRngsplekken voor en door inwoners waar 
acRviteiten plaats vinden die bijdragen aan ontmoeRng, ondersteuning en informaRevoorziening.”.  
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Er zijn onder de dorpsraadsleden wel wat ideeën, maar het is misschien een onderwerp, dat aan de 
orde kan komen Rjdens de bewonersavond. 

8. E-mail Jan Sanders over verkeerssitua@e  
De mail gaat over de parkeerproblemen rond de Hockeyclub, het verplaatsen van de gemeentelijke 
groen afval opslag naar het buitengebied of naar het industrieterrein, omdat het volgens hem niet 
hoort, dat deze opslag aan een toerisRsche route ligt. 
Als dorpsraad hebben wij geen bevoegdheid, de heer Sanders zal zich tot de gemeente moeten 
wenden. Dit gaat René hem mededelen. 
 
9. Uitnodigingen  
Voor de nieuwjaarsrecepRe van de gemeente Voorne aan Zee op 11 januari 2024 is een uitnodiging 
ontvangen.  
Enkele leden van de dorpsraad zullen hiernaartoe gaan. 
 
10. Overige onderwerpen / rondvraag  
• Leen zou het jammer vinden als er bij sommige acRviteiten geen optreden van Ons Genoegen 

meer zal zijn. Omdat Ons Genoegen minder subsidie gaat ontvangen, zal er misschien voor elke 
acRviteit een bijdrage worden gevraagd en dit kan b.v. het Oranje comité niet betalen. Leen gaat 
bij Ons Genoegen informeren wat hiervan klopt. 

• Nely is gevraagd om in het bestuur van de Snuffelloods te komen en heef toegestemd. 
• Ferry deelt mee, dat hij kernteamlid van het sportakkoord namens de gemeente Voorne aan Zee 

is geworden. 
 
11. Volgende vergadering /sluiMng  
De volgende vergadering vindt plaats op 10 januari 2024 om 20:00 uur en zal alleen de 
bewonersavond van 15 januari als onderwerp hebben. 
 
Om 21:45 sluit Ferry onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering. 
 

 
 
 
 
 
 


